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Protokół nr LIII/2022 

LIII Sesja w dniu 5 kwietnia 2022  

Obrady rozpoczęto 5 kwietnia 2022 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:45 tego samego dnia. 

 

Ustawowy skład Rady 21 radnych, obecnych 21 radnych. Lista obecności stanowi zał. nr 1 do 

protokołu. 

 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

 

• Burmistrz Miasta - Ryszard Niedziółka 

• Z-ca Burmistrza - Maciej Wróbel 

• Skarbnik Miasta –Kamila Wybraniec 

• Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

• Mieszkańcy 

 

Ad. pkt 1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek otworzył obrady LIII sesji Rady Miejskiej  

w Kętrzynie zwołanej zgodnie z art.20 ust.3 ustawy o samorządzie gminnym, na podstawie wniosku 

Burmistrza Miasta. Przewodniczący powitał zebranych. Poformował, że w związku z tym, że część 

radnych zbojkotowała pracę na tabletach, głosowanie będzie odbywało się poprzez imienne 

wyczytywanie radnych i podniesienie ręki. Osoby posiadające ze sobą tablety zgłaszają się do 

wypowiedzi przez tablety pozostali radni w celu zabrania głosu w dyskusji i bycia słyszalnymi dla 

mieszkańców zobowiązani są podejść do mównicy.  Obsługę prawną zapewnia Mecenas Agnieszka 

Jakubowska,  a protokólantem jest Irena  Małachowska. 

Ad. pkt 2 

Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków o zmianę porządku obrad. 

Nie zgłoszono poprawek do porządku obrad i Przewodniczący przeszedł do realizacji poniższego 

porządku obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków o zmianę porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie: 

a) zmiany uchwały Nr XLVIII/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia  

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn  

na lata 2022-2033. 

b) zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2022.    

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

6. Zamknięcie LIII  sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

 

Ad. pkt 3. Podjęcie uchwały:  
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a) 

Przewodniczący rady odczytał opinie komisji stałych do projektu uchwały. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisja Gospodarki Komunalnej RM  opiniowały 

pozytywnie, natomiast Komisja Edukacji…RM opiniowała negatywnie przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Radny Rafał Rypina zgłosił poprawkę do projektu uchwały o treści: zmniejszenie w dział 750, 

rozdział 75023 o kwotę 40 500 zł, zwiększenie dział 926, rozdział 92604 o kwotę 40 500 zł w grupie 

wydatków bieżących jednostek budżetowych związanych z realizacją ich zadań budżetowych. 

Wniosek związany jest z wnioskiem Alicji Białej, aby rozszerzyć obchodu roku KKS „Granica” o inne 

dyscypliny sportowe. Zdaniem radnego nie można tego zrobić bez kosztowo.  Zaproponował, aby 

kwotę 40 500 zł przeznaczyć na zwiększenie środków na zorganizowanie obchodów roku „Granicy”. 

Radna Alicja Biała stwierdziła, że chodził jej o zamianę dyscyplin np. mecz piłki nożnej zamienić na 

mecz piłki siatkowej. Zdaniem radnej nie ma potrzeby zwiększania kosztów. 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka powiedział… nie akceptuję takich wniosków…i popieram to co 

powiedziała Radna Biała, sprawa dotyczy kwoty, która była wcześniej zarezerwowana w budżecie. 

Radny Czesław Ćwik.. stajemy przed pewnym wyborem, dokonujemy wyboru czy wydamy ponad 40 

tyś. na firmę zewnętrzną, która napisze wnioski na trzy inwestycje, co mogą zrobić urzędnicy…czy na 

sport w Kętrzynie… 

Z-ca Burmistrza Maciej Wróbel powiedział…w myśl zasady, że samorząd musi gospodarować 

środkami gospodarnie to…udało nam się zawrzeć umowę nie z firmą zewnętrzną, tylko z osobą 

fizyczną, z którą została podpisana umowa zlecenie na przygotowanie aplikacji studium wykonalności 

bez limitu w okresie trwania umowy przygotowania aplikacji do projektów transgranicznych - bez 

limitu w okresie trwania umowy i przygotowanie aplikacji do projektów edukacyjnych - bez limitu  

w trakcie trwania umowy…za kwotę 4000 zł brutto miesięcznie. Jest to zdecydowanie mniej niż 

sumaryczna wartość wniosków …gdy zleca się studium wykonalności i wniosku europejskiego… 

w zeszłym roku wartość tej umowy to kwota 24 600, wartość dofinansowania prawie 15 mln zł z tych 

projektów, które ten Pan pisał…de facto tego typu usługa samorządu nic nie kosztuje, jest to osoba 

która zajmuje się pisaniem wniosków tak jakby był to pracownik urzędu miasta, bardzo ciężko 

pozyskać tutaj na miejscu takich specjalistów, aby na etacie mogli pisać takie wnioski… 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę radnego Rafała Rypiny  

Poprawka  nie została przyjęta w głosowaniu imiennym: 9 głosów „za”, 11 głosów „przeciw”, 2 głosy 
„wstrzymujące się”. 
W związku z powyższym Przewodniczący przeszedł do głownia uchwały.  
Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLVIII/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie 
uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033 w 
głosowaniu imiennym: 12 głosów „za”, 9 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” – została 
podjęta. 
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 2 do protokołu 
b) 
Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok w głosowaniu imiennym: 12 głosów 
„za”, 9 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” – została podjęta. 
Uwag nie wniesiono. 
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisja Gospodarki Komunalnej opiniowały 

pozytywnie, Natomiast Komisja Edukacji…RM opiniowała negatywnie przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

 

Ad. pkt 4. Interpelacje i zapytania radnych. 
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Radny Tomasz Komorowski złożył zapytanie z pytaniami dotyczącymi planowanego przedsięwzięcia 

pod nazwą „Dzienny Dom Seniora +”. Chce dowiedzieć się więcej szczegółów na ten temat, ponieważ 

dotyczy to mieszkańców miasta i ich bliskich. 

1. Kiedy Rada Seniorów dowiedziała się o tym przedsięwzięciu? 
2. Jaki zakres świadczeń będzie tam realizowany? 
3. Kiedy i do kogo został złożony wniosek o pozyskanie dofinansowania na to przedsięwzięcie? 
4. Kiedy otrzymano decyzję przyznającą środki finansowe na realizację tego przedsięwzięcia? 
5. W jakiej wysokości otrzymano dofinansowanie? 
6. Jaki będzie wkład własny miasta na wykonanie tej inwestycji? 
7. Proszę podać przyczynę braku konsultacji z radnymi Rady Miejskiej w Kętrzynie przed 

złożeniem wniosku o dofinansowanie? 
8. Dlaczego nie bierze Pan pod uwagę przy takich przedsięwzięciach skutków społecznych 

likwidacji stołówki MOPS w Kętrzynie? 

 

Ad. pkt 5. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 
Radna Wioletta Czech powiedziała… radni to aktorzy, tak mówi Przewodniczący...radni to teraz 
aktorzy, mamy sesję podobno stacjonarną, a ja muszę chodzić do laptopa, kiedy ta szopka się skończy 
i będziemy mogli obradować twarzą w twarz. 
Przewodniczący rady Dariusz Duczek przypomniał radnym, że wszyscy posiadają urządzenia (tablety) 
z których będą widzialni i słyszalni. 
Radny Zbigniew Nowak… na stołach jest bardzo dużo sprzętu do transmisji i należy zdecydować 
spotkać się z nami i coś ustalić, w jakim systemie będziemy pracować. Poinformował, że poprzez 
Biuro Rady przekaże informację dotyczącą  stołówki MOPS. 
Radny Jerzy Baranowski podziękował służbom komunalnym za usunięcie drzewa przy Centrum 
Opieki Wytchnieniowej.   
Wiceprzewodniczący Krystian Abramowicz  poinformował, że w piątek 8 kwietnia, odbędzie się 
wyjściowa komisja do stołówki MOPS. 

 
Ad pkt 6. 

Wobec omówienia porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek zamknął LIII 

sesję Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

 

Pełny przebieg obrad LIII Sesji RM został zapisany w formie elektronicznej i jest dostępny na stronie BIP 

Urzędu Miasta Kętrzyn. https://esesja.tv/transmisja/25474/liii-sesja-rady-w-dniu-wtorek-5-kwietnia-2022.htm. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano 

Protokołowała: Irena Małachowska (-) 

 

 
Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Kętrzynie 
Dariusz Duczek (-) 

 
 
 
 
  
 
 
 
 

 

 

 


